
 
 

HELSINGIN YLIOPISTON YLIOPPILASKUNTA 
 
EDUSTAJISTO   PÄÄTÖSLUETTELO Nro: 1/E-2025 
 
Edustajiston kokouksessa 20.2.2025 
 

1. Valmisteluvaliokuntaan tehtiin seuraavia muutoksia: Valittiin Keskeisten varajäseneksi Anna 
Alaraappana. 

2. Merkittiin tiedoksi hallituksen tiedonanto vuoden 2025 toiminnasta. 

3. Merkittiin tiedoksi HYYn säännöistä käyty lähetekeskustelu. 

4. Merkittiin tiedoksi hallinto-ohjesäännöstä käyty lähetekeskustelu. 

5. Päätettiin vapauttaa pääsihteeri Kymäläinen tehtävästään tämän pyynnöstä 31.1.2025 alkaen. 

6. Ilmoitusasioita (tiedoksi):  
– edustajiston päätösluettelo 7/24 
– hallituksen päätösluettelot 42/24–45/24, 1/25–5/25 

(päätösluettelot lähetetty sähköisesti hyy-edari-listalle) 
– Hallituksen kyselytunnilla 

– Edustajistoryhmä SitVas kysyi miten HYYn työ akateemisen boikotin puolesta 
etenee yliopiston kanssa ja mitä hallitus aikoo jatkossa vielä tehdä, jotta 
tavoitteeseen päästään. 

– Edustajistoryhmä SitVas kysyi mitä hallitus tekee konkreettisesti toimiakseen 
proaktiivisesti ekokatastrofin hidastamisessa ja Suomen hallituksen tuhoisan 
politiikan vastustamiseksi. 

– Edustajistoryhmä Osakunnat kysyi, miksei toiminta-avustusten 
maksamisajankohdan muutoksesta ole tiedotettu avoimesti ja ajoissa, jotta 
järjestöt olisivat voineet varautua muutokseen sekä tullaanko 
maksujärjestelyyn tekemään poikkeuksia, jos järjestöt eivät tällä järjestelyllä 
ole kykeneviä järjestämään esimerkiksi alkusyksyn tapahtumia. 

 
7. Muut asiat 

– Edustajiston jäsen Sorsa (SitVas) puhui Israelin akateemisesta boikotista ja keväällä 2024 
hyväksytystä jäsenaloitteesta asiaa koskien. 

– Edustajiston jäsen Kontinen (HyVi) puhui ilmastonmuutoksesta ja Suomen nykyisen 
hallituksen lyhytnäköisestä ilmastopolitiikasta sekä tieteeseen perustuvan päätöksenteon 
puolustamisesta. 

– Edustajiston jäsen Serrano López (HyVi) kertoi HyVin kannattavan Sorsan aiempaa 
puheenvuoroa ja puhui Helsingin yliopiston edelleen jatkuvasta, eettistä koodia 
rikkovasta yhteistyöstä israelilaisten korkeakoulujen kanssa sekä toivoi HYYn ottavan 
vakaamman kannan asiaan. 

– Hallituksen puheenjohtaja Pulli puhui hallituksen käytössä olevista resursseista ja pyysi 
edustajistolta apua palestiinalaisten aseman edistämiseen. 

– Edustajiston jäsen Roisin (SitVas) puhui Laki särmään -kansalaisaloitteesta ja sen 
allekirjoittamisen tärkeydestä. 



 
 

– Edustajiston jäsen Bister (SitVas) puhui demokratiasta ja opiskelijoiden kohtelusta 
yliopistolla sekä kannusti HYYtä ja edustajistoa olemaan aktiivisia opiskelijoiden etujen 
ajamisessa. 

– Edustajiston jäsen Aarnio (SitVas) puhui ylioppilaskunnan automaatiojäsenyydestä ja siitä 
valmistuneesta Suomen hallituksen tilaamasta selvityksestä sekä yliopistodemokratiasta 
ja työrauhasta. 

– Edustajiston jäsen Försti (HELP) puhui palestiinalaisten hädästä ja kommentoi Laki 
särmään -kansalaisaloitteen esille nostamista edustajiston kokouksessa sekä pohti, onko 
edustajiston kokous oikea paikka kannanotolle Suomen valtion puolustusmenoista. 

– Edustajiston jäsen Tuomainen (HyVi) puhui tasa-arvosta ja sen kohtaamista uhkista sekä 
HYYn osallistumisesta naistenpäivän marssille. 

– Edustajiston jäsen Alaraappana (Keskeiset) puhui kunta- ja aluevaaleista ja kehotti kaikkia 
edustajiston jäseniä asettumaan ehdolle. 

– Hallituksen puheenjohtaja Pulli kertoi tulevasta omistajastrategian iltakoulusta ja puhui 
hallituksen vastauksista edellisessä edustajiston kokouksessa jätettyihin ponsiin sekä 
hyvistä käytännöistä edustajiston kokouksissa.  

 
 
Helsingissä 25.2.2025 

 

Paula Karhunen 
sihteeri 
 
 
 
 
STUDENTKÅREN VID HELSINGFORS UNIVERSITET 
 
DELEGATIONEN   BESLUTSFÖRTECKNING Nr: 1/E-2025 
 
Delegationens möte 20.2.2025 
 

1. Följande ändringar gjordes i beredningsutskottet: Anna Alaraappana valdes till ersättare i 
Keskeiset. 

2. Styrelsens plan för verksamheten 2025 antecknades för kännedom. 

3. Remissdebatten om HUS stadgar antecknades för kännedom. 

4. Remissdebatten om förvaltningsreglementet antecknades för kännedom. 

5. Delegationen beslutade på generalsekreterare Kymäläinens begäran bevilja honom avsked 
från sitt uppdrag från och med 31.1.2025. 

6. Anmälningsärenden (för kännedom) 
– delegationens beslutsförteckning 7/24 
– styrelsens beslutsförteckningar 42/24–45/24, 1/25–5/25 
(beslutsförteckningarna har skickats elektroniskt till listan hyy-edari) 



 
 

– På styrelsens frågetimme 
– Delegationsgruppen SitVas frågade hur HUS arbete för den akademiska 

bojkotten fortskrider tillsammans med universitetet och vad styrelsen i 
fortsättningen ytterligare tänker göra för att nå målet. 

– Delegationsgruppen SitVas frågade vad styrelsen gör konkret för att proaktivt 
verka för att bromsa ekokatastrofen och för att visa sitt motstånd mot den 
finska regeringens förödande politik. 

– Delegationsgruppen Osakunnat frågade varför ändringen av 
utbetalningstidpunkten för verksamhetsbidragen inte har kommunicerats 
öppet och i tid, så att föreningarna skulle ha kunnat förbereda sig på 
förändringen samt om det kommer att finnas undantag ifråga om hur 
utbetalningarna genomförs om föreningarna på grund av detta arrangemang 
inte kommer att kunna ordna tillställningar till exempel i början av hösten. 

 
7. Övriga ärenden 

– Delegationsmedlem Sorsa (SitVas) talade om den akademiska bojkotten av Israel och 
medlemsinitiativet gällande denna fråga som godkändes våren 2024. 

– Delegationsmedlem Kontinen (HyVi) talade om klimatförändringen och den nuvarande 
regeringens kortsiktiga klimatpolitik samt om att försvara beslutsfattande som utgår från 
vetenskap. 

– Delegationsmedlem Serrano López (HyVi) berättade att HyVi understöder Sorsas tidigare 
uttalande och talade om Helsingfors universitets samarbete med israeliska högskolor som 
fortsättningsvis bryter mot den etiska koden och framförde en önskan om att HUS tar 
kraftigare ställning i denna fråga. 

– Styrelseordförande Petra Pulli talade om de resurser som står till styrelsens förfogande 
och bad om delegationens hjälp när det gäller att främja palestiniernas sak. 

– Delegationsmedlem Roisin (SitVas) talade om medborgarinitiativet Lag på skarpen och 
vikten av att underteckna initiativet. 

– Delegationsmedlem Bister (SitVas) talade om demokrati och hur studenterna behandlas 
på universitetet samt uppmanade HUS och delegationen att vara aktiva ifråga om att driva 
studenternas intressen. 

– Delegationsmedlem Aarnio (SitVas) talade om det automatiska medlemskapet i 
studentkåren och utredningen om detta som Finlands regering har beställt och som nu är 
färdig samt om universitetsdemokrati och arbetsro. 

– Delegationsmedlem Försti (HELP) talade om palestiniernas nöd och kommenterade att 
man tagit upp frågan om medborgarinitiativet Lag på skarpen på delegationens möte och 
diskuterade om delegationens möte är rätt plats för att ta ställning till finska statens 
försvarsutgifter. 

– Delegationsmedlem Tuomainen (HyVi) talade om jämlikhet och de hot som finns mot 
jämlikheten samt om HUS deltagande i Kvinnodagsmarschen. 

– Delegationsmedlem Alaraappana (Keskeiset) talade om kommunal- och 
välfärdområdesvalen och uppmanade alla delegationsmedlemmar att ställa upp som 
kandidater i valen. 

– Styrelseordförande Petra Pulli talade om den kommande aftonskolan om ägarstrategin 
och om styrelsens svar på de klämmar som lämnats in på delegationens föregående möte 
samt om god praxis på delegationens möten.  

 
 

 



 
 

Helsingfors 25.2.2025 

 

Paula Karhunen 
sekreterare 
 
 
 
 
STUDENT UNION OF THE UNIVERSITY OF HELSINKI 
 
THE REPRESENTATIVE COUNCIL  LIST OF DECISIONS No. 1/E-2025 
 
The following decisions were made in the Representative Council meeting held on 20 February 2025: 
 

1. The following changes were made to the Preparatory Committee: Anna Alaraappana was 
appointed as the vice member of Keskeiset. 

2. The Board’s announcement of operations in 2025 was entered into the record. 

3. The preliminary discussion on HYY’s Constitution was entered into the record. 

4. The preliminary discussion on the Administrative Regulation was entered into the record. 

5. Secretary General Kymäläinen was relieved of his duties at his request effective from 31 
January 2025. 

6. Announcements (for informative purposes)  
– List of decisions by the Representative Council: 7/24 
– Lists of decisions by the Board: 42/24–45/24, 1/25–5/25 

(lists of decisions sent electronically to the hyy-edari list) 
– During the Board’s Question Hour: 

– Representative Council group Independent Left inquired how HYY’s work for 
an academic boycott is progressing with the University and what steps the 
Board intends to take to reach the goal. 

– Representative Council group Independent Left inquired what concrete 
measures the Board is taking to proactively help slow down the ecological 
catastrophe and oppose the destructive policies of the Finnish government. 

– Representative Council group Student nations inquired why the change to the 
payment date of the operating grants has not been communicated in a 
transparent and timely manner to allow organisations to prepare for the 
change and whether exceptions will be made to the payment arrangements if 
organisations will, for instance, prove unable to organise their early-autumn 
events under the current arrangement. 

 
7. Any other business 

– Council Member Sorsa (Independent Left) discussed the academic boycott of Israel and 
the member initiative on the matter approved in spring 2024. 



 
 

– Council Member Kontinen (UH Greens) discussed climate change and Finland’s current 
government’s short-sighted climate policies as well as defending research-based decision-
making. 

– Council Member Serrano López (UH Greens) stated that UH Greens supports Sorsa’s 
previous comment and discussed the University of Helsinki’s continuing cooperation with 
Israeli higher education institutions, which violates the University’s own ethical 
guidelines, and expressed the wish that HYY take a stabler stance on the matter. 

– Chair of the Board Pulli discussed the Board’s available resources and asked the 
Representative Council for help with furthering the cause of Palestinians. 

– Council Member Roisin (Independent Left) discussed the ‘Law on Point’ citizens’ initiative 
and the importance of signing it. 

– Council Member Bister (Independent Left) discussed democracy and the treatment of 
students at the University as well as encouraged HYY and the Representative Council to 
be active in advocating students’ interests. 

– Council Member Aarnio (Independent Left) discussed the Student Union’s automatic 
membership and the recent report on it commissioned by the Finnish government as well 
as university democracy and the ability to work in peace. 

– Council Member Försti (HELP) discussed the plight of Palestinians and commented on 
addressing the ‘Law on Point’ citizens’ initiative in the Representative Council’s meeting, 
wondering whether the council meeting is the right place for taking a stance on Finland’s 
defence spending. 

– Council Member Tuomainen (UH Greens) discussed equality and the threats facing it as 
well as HYY’s participation in the Women’s Day march. 

– Council Member Alaraappana (Keskeiset) discussed the municipal and county elections 
and urged all members of the Representative Council to run as candidates. 

– Chair of the Board Pulli informed the council of the upcoming evening session on the 
Ownership Strategy and discussed the Board’s answers to the resolutions made in the 
previous Representative Council meeting as well as good practices in Representative 
Council meetings.  

 
 

Helsinki, 25 February 2025 

 

Paula Karhunen 
Secretary 
 
 


